
Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Woclawek l7 .04.2018

Pan
Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Zwracarn sig z uprzejmq proSb4 w imieniu mieszkaric6w

Woclawka o uprzqtnigcie dr6g, chodnik6w, skwer6w ze Smieci zalegaj4cych

po zimie. Potrzeba aby nasze miasto bylo ladne i czyste.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.

Zpowalariem
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